
Styrelsemöte 2021-02-24 Tid: 18.00 Plats: Teams 

Bäckvägens andra samfällighetsförening 

1. Mötet öppnades av Ulf 

2. Närvarande: Ulf, Richard, Åse, Mikael E och David 

3. Föregående styrelseprotokoll lästes igenom och lades till handlingarna. 

4. Ekonomin är stabil. Några få påminnelser på vattenavgiften, men på det stora hela 
har vi inga oförutsedda utgifter. 

5. Inför årsmöte 

- Utskick/kallelse med beskrivning av Teams och Menti – Åse fixar 

- Bilagor till kallelse – Åse fixar de osm har med ekonomin att göra, Rickard det övriga 

- Revisorer som kan ”efterväljas” på den extra årsstämman måste fortfarande lösas – 
Richard kontaktar Anette & Åse kontaktar Jenny för att undersöka detta. 

- Proposition från styrelsen angående månadsbetalning av samfällighetsavgiften – Åse 
fixar 

- Omval: Richard vill inte sitta kvar som sekreterare – Finns ersättare? Ulf återkommer 
kring sin post och David kan tänka sig att bli omvald. 

6. Övriga frågor 

- ComHem vill ha en kontaktperson angående arbetet med att lägga fiber i området – 
Mikael E tar det. 

    

7. Nästa möte: Måndag 8/3, tid 18.00, plats: Teams 

Åse skickar ut inbjudan till mötet 



8. Mötet avslutades 

__________________________________      __________________________________ 

Åse Warholm           Ulf Neldefors


